
Foreldrerådets arbeidsutvalg Sandgotna Skole 

Møtereferat 22.05.2023 

Møtedeltakere: 

 
 
 

 

Funksjon Møtt Kommentar 

Rektor  Stiller ikke 

Miljøterapeut  Stiller ikke 

FAU representant 8A X  

FAU representant 8B  Ingen stiller 

FAU representant 8C X  

FAU representant 8D X  

FAU representant 8E X  

FAU representant 9A  Ingen stiller 

FAU representant 9B X  

FAU representant 9C X  

FAU representant 9D  Ingen stiller 

FAU representant 9E X  

FAU representant 10A X  

FAU representant 10B X  

FAU representant 10C X  

FAU representant 10D X  
 

  
Neste møte 12 Juni 2023 

 
 

Agenda for møte: 

 

Innlegg fra rektor  

Rektor stiller ikke 

 

Diverse 

- Det er kommet inn spørsmål om avslutning for 10.trinn. Hvordan organiseres dette og når? 

Melding gikk ut på Vigilo samme dag som møte. Avslutning for 10.trinn blir19 juni. Kl 17.30 er det 

avslutning klassevis. Klokken 19.00 er det avslutning felles i gymsal.  



Natteravning - status  

Det har vært noen utfordringer i forhold til lister, innkalling og fremmøte. Der har også vært stilt 

spørsmål om man kan møte på ravning uten å være innkalt/oppmeldt. 

 

Ravningen for resten av våren blir innkalt på listene som foreligger. Så satser vi på samtykke 

funksjon i Vigilo og mer utfyllende lister til høsten. 

Vi har ordnet 3 stk som skal ordne de første inne vaktene til høsten og prøver å kalle inn så de er 

allerede er i orden til skolestart neste år. Gisle tar opp om det er en ide med Spond til 

Natteravnstyret. Kan man melde seg på selv om man ikke er innkalt? Hvordan løse det, Gisle tar 

med FAU ideer til Natteravnstyret.  

Status for langhelgen vi har bak oss i forhold til ravning, ungdom og rus i bydelen; 16 Mai var 

det ingenting å melde i bydelen, men vi har fått tilbakemelding at det var mye rus blant elever fra 

Sandgotna i byn 17 Mai. Til etterretning for foreldre.  

 

Oppdatering på pågående saker: 

 

- Evaluering av foredragene i vår - hvor går veien videre 

Helsessykepleier; det var ikke helt det FAU ønsket men mer en generell info som alle foreldre skulle ha 

hatt. Veldig fint at vi fikk delt foredraget til alle foreldre på Vigilo.  

Utekontakten, her var møtet lite tydelig, spesielt om situasjonen rundt skolen akkurat nå. Rektor eller 

annen representant for skolen burde stilt opp og kunne svart på spørsmål. Mange forelder opplevde at 

de satt igjen med flere spørsmål enn svar. Flere etterlyser en klarere stemme og klare svar 

- Vi i FAU ønsker en åpen dialog med rektor og skolen. Hva kan vi i FAU hjelpe til? 

- Innspill til løsninger på tematikken vi ser ved skolen: 

Er det noen mulighet for å få inn en ressurs/miljøteraput til? FAU får tilbakemeldinger på at 2-lærer 

systemet ikke strekker til og at det blir stor belastning for lærerne. Hva kan vi gjøre for å få flere 

ressurser inn på skolen eller bruke ressursene bedre, for å bli kvitt problematikken som vi står overfor 

på Sandgotna? Kan lærerassistentene/ungdomsarbeidere ol ta større del av den sosiale oppfølgingen, 

slik at lærere kan fokusere på det faglige, og samtidig at elevene får kontinuitet og kjente mennesker å 

forholde seg til? 

- FAU ønsker å få del i hva som rapporteres i “BKkvalitet” (rapporteringssystemet som blir brukt), fravær, 

rus, gjerne på månedlig baisis? 

 

- Samarbeid mellom FAU - FellesFAU 



I samarbeid med Bergen kommune og som oppfølging fra fellesmøte i januar, samt som respons på 

utfordringene i bydelen, blir det satt i gang arbeid for å skape et FellesFAU/FAU samarbeid mellom 

Sandgotna, Vadmyra, Loddefjord, Mathopen, Alvøen, Bjørndalsskogen, Olsvik, Kjøkkelvik, 8 skoler som 

samabeider i Bergen Vest. Arild Brakstad står i bræsjen for dialog med kommunen. Håper vi får til et 

oppstartsmøte i høst. Her skal vi ta opp gode ideer og dele erfaringer imellom skolene. Feks; Mobilfri 

skole, Skoleball, Natteravner, Stiftelse Osv. 

 

- Klargjøring frem mot høsten - hva bør vi tenke på, hvordan kan vi tilrettelegge for 

videreføring av det som har vært gjort og tenkt? 

Det har vært et engasjert FAU dette året og man ønsker å videreføre engasjement og initiativer til 

neste år. Flere representanter har sagt seg villig til å fortsette i FAU og i Natteravngruppen til 

høsten 

- FAU ønsker å få med representanter for forsterket avdeling og også foreldre til barn med 

invandrer eller annen kulturell bakgrunn. FAU opplever at det er viktig å få mangfoldet 

representert og at alle grupper har en stemme. Flere reagerer sterkt på at forsterket ikke har vært 

representert tidligere. 

- FAU og Natteravngruppen ved Sangotna ønsker å få noen minutter på infomøtene til høsten til 

å informere om FAU og Natteravn arbeidet, og inspirere foreldre til engasjement. 

- Natteravn, innkallelse til August ravning sendes allerede nå 

- Det var lite engasjement i FAU for refleksaksjon og Hjertesone aksjon. Ang refleksaksjon har 

dette alt vært bevisstgjort i 7 år på barneskolen, og ang Hjertesone, kjøremønster ol, så er dette 

noe som bør komme tydelig frem og informeres om på infomøtene ved skolestart og i Vigilo, 

med kart over mulige avdroppings soner. 

- FAU ønsker å fortsette med å finne løsninger for foredrag ol i forhold til Rusproblematikken  

( til både foreldre/elevene) for å forebygge.  

 

Neste gang; 

- registrering av FAU i Brønnøysund å opprette konto - hva velger vi? 

- Koding og programmeringsfag - noen spørsmål og innspill v/Mari Kyllesø Halle (trenger svar 

fra Rektor) 

 

 

Referent 

Lena Eriksen 


